
Protokoll nr.172 /2023 fiirt vid årsstämma i Mvrhult-Bålerud fiber ekonomisk
fiirening.

Proiekt: Ratatosk. Orsanisationsnr.769624-2259 Sida 1(3).

Datum: 2023-04-15 kl. 13.00 - 14.15 Plats: Korsvägens bygdegård, Algarås.

Närvarande: Ulf Svensson, Lars Ryman, Sören Svensson, Kjell Svensson, Kersti Sundbro,
Anders Johansson, Margareta Karlsson Sjöberg, Annica Jansson, Annelie Lindgren, Linda
Englund, Mikael Hildenborg, Magnus Johansson, Fredrik Engstrand, Jonny Lien och Stig-
Evert Johansson.

$ 1. Föreningens ordförande Ulf Svensson hälsade alla välkomna och öppnade årsstämman.
Val av ordförande för stämman. Ulf bad om förslag på ordförande för stämman. Till
ordftirande for årsstämman foreslogs Kersti Sundbro, Lindåsen. Hon valdes.

$ 1a. Kerst Sundbro tackade for förtroendet och fortsatte leda årsstämman.
Kersti Sundbro bad om förslag på stämmans sekreterare. Till protokollft)rare flör
stämman foreslogs Stig-Evert Johansson, Bålerud. Han valdes.

$ 2. Godkännande av röstlängden. Ordfloranden foreslog att röstlängd upprättas senare om så

erfordras. Detta beslutades.

$ 2a Val av två justeringspersoner. Annica Jansson och Anders Johansson ftireslogs. Dessa
valdes av stämman till justeringspersoner.

$ 3. Fråga om stämman blivit utlyst i behörig ordning.
Medlemmarnahar fätt kallelse i stadgeenlig tid dels med e-post till dem foreningen har
e-postadresser och övriga per post. Stämman godkände att kallelsen skett i stadgeenlig
ordning.

Fastställande av dagordningen. Dagordningen godkändes i befintligt skick.

Redovisning av styrelsens årsredovisningshandlingar (verksamhetsberättelse samt
balans- och resultaträkning) och revisionsberättelse. Årsredovisningshandlingarna hade
distribuerats i samband med kallelsen till stämman och diskuterades. Årsredovisningen
visar att ftireningens resultat för verksamhetsåret 2022 gav ett underskott på -4 827 kr
vilket föreslås balanseras i ny räkning.
Stämmoordf<iranden läste upp revisorns revisionsberättelse eftersom revisorn var
ftlrhindrad att närvara av familjeskäI. Den hade också distribuerats tillsammans med
kallelsen. Han hade rekommenderat att stämman fastställer resultat- och
balansräkningarna och behandlar årets vinst enligt förvaltningsberättelsen samt beviljar
styrel sen ansvarsfrihet for verksamhetsåret 2022.

Beslut om fastställande av balans- och resultaträkning samt disposition av årets ftirlust
enligt årsredovisningshandlingarna jämte revisionsberättelse. Stämman beslutade att
fastställa allt detta samt att Iägga dem till handlingarna. Vidare beslutade stämman att
årets ftirlust överförs i ny räkning in på är 2023 enligt redovisat förslag.
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Fortsättning av protokoll nr. 172 I 2023 fört vid årsstämma i !{yrhult-Bålerud fiber
gkonomisk !örening. Sid 2(3)

$ 7. Beslut om ansvarsfrihet ftir styrelseledamöterna. På ordförandens fråga beslutade
stämman att ge samtliga i styrelsen ansvarsfiihet för verksamhetsåret 2022.

$ 8. Arvoden till styrelseledamöter och revisorer. Styrelsen ftireslog oftirändrade arvoden till
samtliga ordinarie styrelseledamöter och revisorer för är 2023. Arvoden utgår därför
med 995 kr/år till ordinarie styrelseledamöter och revisorer och till styrelsesuppleanter
med 500 kr/år. Ordföranden frågade om det fanns nägra andra ft)rslag. Det saknades.

Ordf<iranden frågade då om stämman kan besluta enligt ftirslaget. Stämman beslutade
enligt förslaget.

$ 9. Budget. Den hade presenterats i samband med utskicket av kallelse och
årsredovisningen för år 2022. Föreningens budget visar ett noll resultat. Ordftiranden
frågade stämman om den kunde godkänna styrelsens budgetförslag. Stämman godkände
budgetftirslaget.

$ 10. Årsavgift och eventuella andra avgifter. Styrelsen ftireslog oftirändrad medlemsavgift
500 krlår. Nätavgiften ftireslås vara oförändrad 50 kr/månad + moms under 2023. Denna
avgift är till ftir att hålla nätet driftsdugligt över tid. Avgiften debiteras alla abonnenter
oavsett om de använder nätet eller ej. Ärsstämman beslutade godkänna frirslagen.

$ 1 1. Beslut om av styrelsen väckta förslag. Föreningens styrelse föreslår en utdelning till
andelsägarna på 500 kr per andel. Denna kommer att utbetalas medelst kvittning av årets
medlemsavsift. Detta för att minska administrationen för kassören.

12. Behandling av inkomna motioner. Inga motioner hade inkommit. Dock hade sittande
årsmötesordftjrande formulerat en motion som hon frågade om den kunde tas upp trots
sen inlämning. Motionen löd: Jag foreslår att det krävs att man lämnar in ett utdrag ur
belastningsregistret innan man blir fullvärdig medlem i fiberföreningens styrelse.
(Införskaffas digitalt via Polisens hemsida). Detta krävs t.ex. i idrottsföreningar som
ingår i Riksidrottsforbundet (RF), både för att ingå i styrelse eller ftir attvara ledare.
Beslut: Styrelsen fick i uppdrag att fram till nästa årsmöte fundera på en implementering
av regeln som praxis i ftireningen och ev. även komplettera dess stadgar med regeln
enligt motionen.

13. Beslut om antalet styrelseledamöter. Stämman beslutade att styrelsen skall ha ätta
ledamöter inklusive ordföranden.

14. Val av ordforande. Stämman valde Linda Enelund. Jämebere 16. Töreboda till
foreningens ordförande ftir ett år.

15. Val av styrelseledamöter. Valberedningens ft)rslag och årsmötets beslut:
Ordinarie: Lars Ryman kvarstår ett (1) år, Stig-Evert Johansson omvald tvä (2) år, Kjell
Svensson nyvald tre (3) år, Margaretha Schwitter omvald tre (3) år. Magnus Johansson
nyvald tre (3) år, Fredrik Engstrand nyvald tvä (2) år och David Skagerstam nyvald två
(2\ är.
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Fortsättning av protokoll nr. I72 I 2023 föft vid årsstämma i \{yrhult-Bålerud fiber
ekonomisk !örening. Sid3(3)

Styrelsesuppleanter: Mikael Hildenborg kvarstår ett (1) år, Karl Brandberg nyvald två
(2) är, Stellan Ek kvarstår ett ( 1 ) år och Sven Georg Sundbro kvarstår ett( I ) år.

Facebookadministratör. Lars-Åke Flykt kvarstår ett (1) år.

Datasstöd till sf,relsen vid behov. Sören Svensson nyvald ett (1) år

$ 16. Val av revisor och revisorssuppleant. Stämman valde om Bengt Josef'sson till
föreningens revisor på ett (1) år. Till revisorssuppleant valdes Jonas Rosman också på
ett (1) år.

$ 17. Val av valberedning. Till valberedning föreslogs Annica Jansson, Backen, Älgarås och
Annika Qvist, Myrhult, Älgarås. Årsmötet beslutade att välja dem. Annica Jansson till
sammankallande med mandattid tre (3) år och Annika Qvist med mandattid två (2) är.
Till suppleant i valberedningen saknades förslag.
Båda valdes av årsmötet.

$ 18. Övriga ärenden som skall tas upp på föreningsstämman enligt lag eller föreningens
stadgar. Det saknades sådana ärenden.

$ 19. Övrig information från styrelsen.

$ 20. Ordföranden Kersti Sundbro avslutade årsstämman och tackade ftir visat intresse och
avslutade stämman.

$ 21. Den avgående ordföranden Ulf Svensson begärde ordet och ville överlämna föreningens
tack till de i samband med årsmötet avgående funktionärerna i form av blombuketter.
Dessa var: Margareta Karlsson Sjöberg, Sören Svensson, Annelie Lindgren. Då även Ulf
Svensson avgätt överlämnade Lars Ryman foreningens blombukett till honom och en till
Annica Svensson Flodström för hennes värdefulla redovisninssstöd åt fiireninsen.

Stämmans ordförande

6rM* So*,4{n*
Kersti Sundbro

Justeras:
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